
ROMANIA 
JUDETUL GALATI
COMUNA FOLTESTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi 27.11.2024 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local al com. 
Foltesti, jud. Galati.

Sedinta se desfasoara in sala de sedinte a Primariei Foltesti .
La sedinta participa urmatorii  consilieri  :  Navalici  Anamaria,  Budescu Mihaela

Gabriela, Neculache Netuta, Postelnicu Daniel, Tecuceanu Andrei Silviu, Danaila Paul,
Stanila Ionela, Stoica Niculina, Iurascu Gina Mariana, Munteanu Marcel, Neculai Diana
Florina, Busteanu Cristian Tudorel si Horoi Anina – Georgiana. 

Consilierii au fost convocati in scris cu adresa nr. 6319 / 21.11.2024.
Dupa efectuarea apelului nominal si tinerea evidentei  participarii la sedinta a

consilierilor, secretarul comunei, informeaza consilierii ca sedinta este legal constituita si
supune spre aprobare procesul verbal de la sedinta anterioara.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi « pentru ».
In continuare se propune alegerea presedintelui  de sedinta.  Dnii  consilieri  au

propus ca presedintele de sedinta sa fie dl. Busteanu Cristian Tudorel, deoarece fiecare
consilier local trebuie sa fie presedinte al sedintei timp de 3 luni in ordinea alfabetica a
numelui.

Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi “pentru “ ca dl. Busteanu Cristian Tudorel
sa fie presedinte al sedintei.

Dupa desemnarea presedintelui de sedinta, acesta prezinta domnilor consilieri
proiectul ordinei de zi :

1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local pe anul 2024.
2. Proiect de hotarare privind atribuirea unui drept de uz si servitute in baza Legii

nr.  123/2012 pentru  suprafata  de  3  mp de  teren catre  Distributie  Energie  Electrica
Romania S.A. Cluj Napoca – Sucursala Galati .

3 Proiect de hotarare privind atribuirea unui drept de uz si servitute in baza Legii
nr.  123/2012 pentru  suprafata  de  1  mp de  teren catre  Distributie  Energie  Electrica
Romania S.A. Cluj Napoca – Sucursala Galati .

4. Proiect de hotarare privind aprobarea retelei scolare pentru anul 2025 – 2026
la nivelul UAT comuna Foltesti, judetul Galati .

5. Cereri, interpelari, raspunsuri.
Dupa prezentarea acestuia, se supune la vot  .
Supus la vot s-a aprobat proiectul ordinei de zi cu 13 voturi “pentru” .
In continuarea sedintei presedintele de sedinta ii acorda cuvantul dlui primar sa

prezinte proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi
presedintele comisiei de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate .



Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 13
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea proiectului de hotarare de la punctul nr. 1 din ordinea de zi, dna

Iurascu solicita presedintelui de sedinta sa i se permita sa faca o propunere.
Presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  dnei  Iurascu  care  propune  ca  la

urmatoarea sedinta sa se prezinte lista cu dosarele depuse si cu beneficiarii ajutorului
de incalzire.

Dl.  primar  face  cunoscut  faptul  ca  fata  de  anii  trecuti,  anul  asta  sau  mai
imbunatatit  conditiile  de  aplicare  a  legii  in  sensul  ca  suprafata  de  intravilan  a  fost
modificata de la 2000 mp la 2500 mp si altele, astfel incat avem mai multi beneficiari ai
ajutorului de incazire.

Dl.  Munteanu  intreaba  ce  este  cu  suma  de  30.000  lei  ptr  reparatia  la
autocamioneta noua?

Dl.  primar  raspunde  ca  a  intrat  apa  la  motor  in  perioada  inundatiilor  din
septembrie si a trebuit reparat motorul.

Dl. Munteanu intreaba daca nu e prea mare suma si cine se face vinovat ?
Dl. Primar raspunde ca are toate piesele stricate, daca vrea cineva sa le vada sa

vina ca i le aratam.
Dl.  Munteanu intreaba cine este vinovat,  Danaila Alin,  si  nu crede ca trebuia

dusa masina acolo,  mai  ales ca nu avea incheiata polita  Casco,  dar  dupa parerea
dansului trebuia ca masina asta sa aiba casco ca era masina noua.

Dl. primar raspunde ca masina (camioneta) a stat in service vreo doua luni, iar
daca vreti sa faceti mare valva din asta, faceti, puteti depune si reclamatie daca asta va
linisteste.

Dl.  Munteanu  intreaba  daca  aceasta  masina  este  trecuta  pe  inventarul  unei
persoane, sau o folosesc mai multe persoane deodata, adica daca o loveste unu dintre
cei care o folosesc, cine este vinovat sau cine plateste?

Dl.  primar  raspunde ca  masina nu este  data  unei  persoane anume,  aceasta
masina este condusa in functie de cum suntem liberi la acel moment de catre sofer,
viceprimar sau primar.

Dl.  Munteanu afirma ca nu este bine si  ca aceasta masina trebuie trecuta in
inventarul cuiva sa raspunda de ea.

Dl. primar raspunde ca suma de 30.000 lei nu este foarte mare in comparatie cu
sumele care se investesc la nivelul comunei prin asfaltari, instalatii de apa, canalizari,
etc. si nu intelege nemultumirea dlui Munteanu.

Dna Budescu inervine spunand ca dl. Munteanu a intrebat, a primit raspuns, nu
cred ca se supara cineva, suntem consilieri si trebuie sa stim, sa fim la curent cu ceea
ce se intampa.

Dna Iurascu intervine si dansa spunand ca pana la urmatoarea sedinta crede ca
se termina si  cu  votarile  si  ar  trebui  sa  primim o situatie  cu proiectele   ce sunt  in
derulare, ce s-a facut si cat mai ramane de facut, ca e bine sa cunoasca si dnii consilieri
mai noi si chiar si cei mai vechi sa-si aduca aminte.



Dna Budescu intreaba daca tot veni vorba de cadouri pentru elevi, nu se poate
face si pentru persoanele cu dizabilitati de grad 1 si chiar grad 2?

Dl. primar raspunde ca nu avem posibilitatea legala.
Dna Iurascu propune sa faca consilierii  un efort  si  sa stranga cate  putin  din

indemnizatia lor si sa faca cadouri acestor persoane.
Tot dansa intreaba daca statia de asteptare este cea de la Stoicani?
Dl.  primar  raspunde  ca  statia  este  intradevar  de  la  Stoicani,  dar  referitor  la

propunerea  dnei  Iurascu  nu  cred  ca  se  poate  ca  sunt  foarte  multe  persoane  cu
dizabilitati si daca-i mai punem la socoteala si pe cei de grad 2 se aduna ceva.

Dupa discutiile purtate la nr 1 din ordinea de zi se trece la urmatorul numar :
Proiect  de hotarare privind atribuirea unui  drept  de uz si  servitute  in baza Legii  nr.
123/2012 pentru suprafata de 3 mp de teren catre Distributie Energie Electrica Romania
S.A. Cluj Napoca – Sucursala Galati .

Presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  dlui  primar  sa  prezinte  proiectul  si
referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii comisiilor
de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 13
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea celor doua proiecte de hotarare se trece la punctul  nr. 3 din

ordinea de zi : Proiect de hotarare privind atribuirea unui drept de uz si servitute in baza
Legii nr. 123/2012 pentru suprafata de 1 mp de teren catre Distributie Energie Electrica
Romania S.A. Cluj Napoca – Sucursala Galati .

Din nou presedintele de sedinta acorda cuvantul dlui primar sa prezinte proiectul
si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii comisiilor
de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 13
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
In continuare se trece la punctul nr. 4 din ordinea de zi : Proiect de hotarare

privind  aprobarea  retelei  scolare  pentru  anul  2025  –  2026  la  nivelul  UAT comuna
Foltesti, judetul Galati .

Si la acest punct, presedintele de sedinta  acorda cuvantul dlui primar sa prezinte
proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii
comisiilor de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 13
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.



Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea celor patru proiecte de hotarare se trece la punctul nr. 5 din

ordinea de zi : Cereri, interpelari, raspunsuri.
La  acest  punct  secretarul  comunei  prezinta  adresa  Scolii  Gimnaziale  nr.  1

Foltesti, care solicita stabilirea unui membru al Consiliului local care sa faca parte din
Consiliul de administratie al scolii.

Dna Horoi, propune pe dna Stanila Ionela. Nu se mai fac alte propuneri.
Supusa la vot propunerea dnei Horoi se aproba cu 12 voturi  „pentru” ca dna

Stanila sa faca parte din Consiliul de administratie al scolii.
Dna Iurascu propune ca periodic, daca se poate sa se faca cate o situatie cu

datornicii la apa si gunoi, poate cand mai mergem prin sat le facem cunoscut, sa nu se
mai ajunga la debransari si acumulari de sume uriase neachitate.

Presedintele sedintei constatand ca nu mai sunt discutii la cele prezentate si nu
mai sunt probleme de dezbatut, declara sedinta incheiata si multumeste d-lor consilieri
pentru participare.

Dupa  declararea  incheierii  lucrarilor  sedintei,  secretarul  invita  consilierii  sa
semneze in registrul cu prezenta acestora la sedinta.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal .

    PRESEDINTE DE SEDINTA ,                           SECRETAR GENERAL,
          Cristian Tudorel BUSTEANU                       Marian CILICHIDREANU 


